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BREDA - Met een uitgesproken goed gevoel heeft de Bredase politiek de toekomstvisie van de dorpsraad Dorp Bavel ontvangen.

Toch plaatsen vooral PvdA en CDA enkele kanttekeningen bij de notitie. 

Verschil van mening bestaat vooral over de aanleg van zes hectare bedrijventerrein en een helih aven bij de Bavelse Berg. De dorpsraad is daar 
tegen, maar de PvdA denkt daar anders over. 

Het CDA had minder uitgesproken aanmerkingen. "We willen wel kunnen afwijken op details van de visie. We hoeven niet alles wat de dorpsraad 
heeft opgeschreven 100 procent te steunen", zei commissielid Fred Gansevoort tijdens een vergad ering van de raadscommissie Bouwen & Wonen.

Dorpsraadvoorzitter Ben Akkermans zei te hopen dat de visie een belangrijk onderdeel wordt van de plannen die gemaakt worden voor de 
uitbreiding van het Bredase kerkdorp. Akkermans gaat uit van de goede wil van de gemeente, maar  houdt wel een stok achter de deur. 
"Communiceer tijdig, open en volledig met de dorpsraad om problemen achteraf te voorkomen", zei  hij. "Wij houden niet van dubbele agenda's. 
Mocht de gemeente Breda het vertrouwen beschamen, dan zal dat voor de dorpsraad aanleiding zijn  om alles te doen of te laten om het gelijk aan 
zijn zijde te krijgen."

Voor VVD-raadslid Alfred Arbouw was dit reden om aan wethouder Wilbert Willems te vragen wat de visie uit Bavel nu precies waard is. "Formeel 
zijn we nog niet eens op de hoogte van de visie, want hij is niet naar het college maar naar de  raad gestuurd", zei wethouder Wilbert Willems. Toch 
denkt hij dat het stadsbestuur in grote lijnen kan volgen wat de dorpsraad voorstelt, omdat er veel overeenkomsten zijn met een eerder door de 
gemeenteraad vastgestelde structuurvisie voor Bavel.

Toch hield Willems een slag om de arm. "Bij het maken van bestemmingsplannen komen nog veel and ere belanghebbenden inspreken", aldus de 
wethouder. "Verder willen we weten hoe de raad over de details denkt."


	Tekst5: 


